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Spre exemplu, în în-
cercarea de a găsi vari-
ante alternative de trafic, 
autoritatea locală a solici-
tat găsirea unei soluții ca-
re să asigure totuși con-
tinuitatea traseului de le-
gatură între Str. Codrului 

și Șos. de Centură (DNCB) 
prin Drumul de exploata-
re (De)7 - Valea Lungă, 
respectiv realizarea unui 
podeț peste canalul ANIF 
(Administrația Națională 
de Îmbunătățiri Funcia-
re) care să facă posibil 

accesul bercenarilor spre 
DNCB.

”Am avut mai mul-
te întâlniri - atât cu 
reprezentanții CNAIR - în 
calitate de administrator 
și beneficiar al A0, cât și 
cu ai Alsim Alarko Con-
tracting Group - execu-
tant al A0, în care am pre-
zentat necesitatea ame-
najării unei rute alternati-
ve și am propus realizarea 
unui podeț peste canalul 
ANIF. S-a speculat că nu 
am făcut demersuri, în-
să există adresele oficia-
le transmise către  CNAIR 
(nr. 2883/23.12.2022, 
nr.  2193/19.01.2023, 
nr.  2783/30.01.2023, 
nr. 3728/09.02.2023), 
către executant - nr. 
15398/20.06.2022, nr. 
2784/30.01.2023 sau că-
tre Consiliul Județean Ilfov 

(nr. 14798/10.06.2022, 
nr. 16346/30.06.2022) 
și, în paralel, am obținut 
Certificatul de Urba-
nism nr. 103/13636 din 
30.08.2023 emis de CJI. 
Mai mult, prin adresa nr. 
20582/04.10.2023, trans-
misă către CNAIR și  Alsim 
Alarko, am solicitat o în-
tâlnire de lucru pentru 
12.10.2023, în vederea 
găsirii unei soluții pentru 
amenajarea podețului de 
trecere peste canalul de 
irigații, care să permită le-
gatura cu artera aferentă 
pasajului de pe A0 și Dru-
mul de exploatare De7, și 
să se asigure continuita-
tea rutei alternative în co-
muna Berceni: Str. Codru-
lui - De7 - DNCB, rută atât 
de necesară pentru flui-
dizarea traficului din zo-
nă. Înțeleg pe deplin dis-

confortul creat bercenari-
lor prin închiderea acestui 
drum alternativ, cu atât 
mai mult cu cât aceas-
tă hotărâre a fost luată 
de responsabilii de pro-
iect fără a fi comunicată 
în mod oficial (…)”, ne-a 
explicat situația existentă 
la începutul acestei luni în 
comuna Berceni, primarul 
Gheorghe Covrigea.

Eforturile au dat 
roade

O primă soluție care 
să degreveze traficul ruti-
er în zonă a venit după fi-
nalizarea asfaltării Str. Sf. 
Ana până la limita UAT Vi-
dra. ”Conform planurilor 
cadastrale, am identifi-
cat o rută alternativă ca-
re implică însă, pe lângă 
comuna Berceni, și co-

muna Vidra. Aceasta va 
permite accesul în DNCB 
pentru locuitorii ambelor 
localități. Pentru imple-
mentarea drumului alter-
nativ, am înaintat o adre-
să Primăriei Vidra, în ve-
derea obținerii sprijinu-
lui necesar pentru ame-
najarea pe teritoriul co-
munei Vidra. Această co-
laborare între cele două 
UAT este esențială pen-
tru a soluționa în mod efi-
cient problema traficu-
lui și pentru a crea o in-
frastructură de transport 
mai eficientă între cele 
două comunități”, a pre-
cizat Gheorghe Covrigea. 

Redeschisă 
temporar in 
extremis

Primarul a adăugat și 

că, după discuțiile purta-
te cu reprezentanții Alsim 
Alarko și CNAIR, s-a pri-
mit confimarea că Str. Va-
lea Lungă va fi redeschisă 
circulației, pe o perioadă 
limitată, iar A0 va fi tra-
versată peste noul strat 
de asfalt, facilitând astfel 
legătura cu DNCB. 

”Nu în ultimul rând, 
am purtat discuții cu 
reprezentanți ai ANIF 
și ai Primăriei Popești-
Leordeni și, cu sprijinul 
lor, am demarat lucră-
rile pentru amenajarea 
unei treceri peste canalul 
de irigații, exact la capă-
tul Str. Plopilor, precum și 
pentru amenajarea rutie-
ră atât pe teritoriul comu-
nei Berceni, cât și pe cel al 
orașului Popești-Leordeni, 
pentru a face legătura cu 
DN4 - Șos. Olteniței. Ne 
așteptăm ca această tre-
cere, alături de amena-
jarea Str. Mecanizării, să 
fie finalizate și disponibi-
le pentru utilizare cât mai 
repede. (…) Am încrede-

re că toate aceste măsuri 
vor avea un impact pozi-
tiv asupra traficului din lo-
calitate și vor duce la de-

congestionarea și fluidiza-
rea acestuia”, spunea, re-
cent, Gheorghe Covrigea.

Așadar insistența și 

implicarea edilului au dat 
roade și, de câteva zile, 
există ruta alternativă prin 
Str. Mecanizării, cu ieșire 
în DN4, care a fost pietru-
ită (și mai întâi igienizată, 
din zonă adunându-se do-
uă camioane de deșeuri 
abandonate la voia în-
tâmplării) și deschisă pen-
tru circulație. ”Această no-
uă rută reprezintă o alter-
nativă mai rapidă de de-
plasare în afara localității, 
ținând cont că din Str. Plo-
pilor și până în DN4 de-
plasarea durează 5-6 mi-
nute din B-dul. 1 Mai. De 
asemenea, urmează ca în 
scurt timp să fie asfaltată. 
Această realizare a devenit 
posibilă datorită eforturilor 
susținute ale comunității 
noastre și colaborării cu 
primarul orașului Popești-
Leordeni, Petre Iacob, că-
ruia îi mulțumesc pentru 
sprijinul oferit în realiza-
rea acestui proiect crucial 
pentru Berceni. (…) Vă în-
curajăm să utilizați cu în-

credere această nouă rută 
și să contribuiți la decon-
gestionarea traficului!”, a 
subliniat edilul.

De asemenea, Str. Va-
lea Lungă a fost redeschi-
să circulației, cu ieșire în 
DNCB - zona Rompetrol. 

Măsura este însă una pro-
vizorie, motiv pentru ca-
re se insistă pe realiza-
rea grabnică a unei tra-
versări sigure a canalului 
ANIF (se preconizează că 
această lucrare va fi gata 
la finele anului 2023).

actualitateactualitate

Rute salvatoare de timp și nervi

Soluţii alternative rutiere viabile pentru  ieşirea şi intrarea din şi în comuna Berceni

 Dimineața, coada de localnici care doresc să plece spre București începe din dreptul Primăriei Berceni, se 
întinde spre Centură, iar parcurgerea a circa 5 km de drum durează mai bine de o oră 

 Administrația locală a identificat soluții alternative și se bazează și pe sprijinul UAT învecinate
Strada Valea Lungă din comuna Berceni, 
cea care asigura ieșirea directă la 
Rompetrol spre Centura București, a 
fost afectată de traseul Autostrazii A0 
București Sud lot 1 și închisă, ceea ce a 
creat mari blocaje în traficul rutier din 
zonă, nemulțumind, pe bună dreptate, 
locuitorii comunei, în lipsa altor variante 
alternative de ieșire sau acces din și în 
localitate. Motiv pentru care, administrația 
locală a încercat, și a și reușit, găsirea 
unor soluții salvatoare.

Carmen ISTRATE

O altă nemulțumire a celor care locuiesc în comuna 
Berceni - o populație tot mai numeroasă de la an la 
an - este legată de insuficiența spațiilor educaționale. 
De aceea, la nivelul UAT Berceni există mai multe 
proiecte de dezvoltare a infrastructurii școlare și, 
cele mai recente vești vin legate de construirea 
corpului de școală P+2, din incinta Școlii Nr. 1. 
”S-a turnat placa de pardoseală a parterului cota 
0.00 a clădirii după ce s-au realizat stratul de 
termoizolații și armatură pentru placă. Lucrările 
continuă pentru cofrarea stâlpilor deja armați și 
ridicați pe poziție, iar apoi realizarea plăcii peste 
parter. (…) Progresul lucrărilor este atent monitorizat 
pentru a ne asigura că se desfășoară fără probleme”, 
a menționat primarul localității.
Reamintim aici că noul corp de școală va avea 10 săli 
de curs și 4 laboratoare.

Se lucrează și la 
infrastructura școlară


